
E-cigaretter har været min redning. Jeg er 59 år og har røget siden jeg var 12 år. Har prøvet at holde 

op utallelige gange, men nikotin præp fra apoteket osv. Men uden held. For 2 år siden prøvede jeg 

en e-cigaret og siden har jeg ikke brugt andet. Jeg er nu nede på mindste nikotinindhold og 

forventer at lægge e-cigaretten fra mig inden længe - for good!!! 

Uden e-cigaret vr jeg aldrig blevet røgfri. Og fysisk kan jeg mærke en kæmpe forskel. jeg trækker 

vejret fint nu, min lungefunktion er rigtig god siger min læge. 

Et lovforslag mod damp er direkte tåbeligt. Det får folk til at holde op med at ryge. Succesraten er 

tårnhøj. Men vi vil da alle sammen gerne have, at nogen undersøger om det er farligt. Istedet for 

hele tiden bare at påstå det - uden nogen som helst form for videnskabelige beviser. 
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